

تمديد الاستشارة العامة لسياسة الحوسبة السحابية للأردن 2019

بناءً على طلب العديد من الجهات الحكومية لتمديد فترة الاستشارة العامة على مسودة سياسة الحوسبة السحابية للأردن 2019، وحرصاً من وزارة الاقتصاد الرقمي والريادة على تمكين الشركاء وأصحاب العلاقة والمهتمين من دراسة السياسة وتزويد الوزارة بملاحظاتهم ومقترحاتهم عليها، قررت وزارة الاقتصاد الرقمي والريادة تمديد فترة الاستشارة العامة لمسودة السياسة وذلك لمدة ثلاثة أسابيع إضافية تنتهي بتاريخ 2020/1/30.

حيث يمكنكم إرسال ملاحظاتكم ومقترحاتكم واستفساراتكم على مسودة السياسة عبر البريد الإلكتروني: e-consultation@modee.gov.jo

للاطلاع على مسودة السياسة [اضغط هنا](#)

Extension of public consultation on draft Cloud Computing Policy for Jordan 2019

In response to several requests received from stakeholders, partners and interested parties to extend the period for public consultation on the draft Cloud Computing Policy for Jordan 2019 and in order to allow all stakeholders sufficient time to review the draft policy and provide their inputs and comments on its content, the Ministry of Digital Economy and Entrepreneurship hereby decides to extend the public consultation period for an additional period of three weeks ending on 30/1/2020.

The Ministry continues to receive your comments and suggestions on the that draft policy via E-mail: e-consultation@modee.gov.jo

To access the draft policy please [click here](#)